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 לכבוד 

 חיים ברוידא, ראש העירייה 

 רעננה

 

 מגרש בי"ס חורב  –תקציב תכנון נוסף    -  5/7/23-עצה שתתקיים ב לישיבת המושאילתה הנדון: 

 

 רקע 

 

מתלמידיו יהיו תושבי    30%בי"ס חורב, הוא בית ספר שעל פי המספרים שהוצגו במועצת העיר, רק   .1

 העיר.  

 התב"ר עבור בי"ס לא אושר במועצת העיר.  .2

 הקצאת הקרקע עבור  חורב לא אושרה במועצת העיר.  .3

  נגישותו   - תוואי המטרו  בנושא "  12/6-בועדת הפנים והסביבה של הכנסת שהתקיימה ביום שני ה  .4

אמרה שבית הספר חודר לשני תת"לים  ,  " יעל סלומון לערים והשתלבותו במערכת הסעת ההמונים 

   ובהם המסוף לתחבורה ציבורית. 

₪,   750,000מחדש של המגרש )שטרם אושרה הקצאתו( בעלות של תכנון במענה אמרת שהיה  .5

 עקב שינוי תוואי המטרו. 

 

 ברצוני לשאול 

 

איך לא צוין בתכנון המקורי של בית הספר ושהוצג למועצה, את השימוש בשטח התת"ל של   .1

 המסוף וההשלכות שלו? 

 ?  מליון ₪ ללא אישור המועצה 3/4איך מאשרת העירייה הוצאה חריגה של  .2

 ? מאיזה סעיף תקציבי הוצא סכום זה .3

 ?באיזו שנת תקציב יצא הסכום  .4

 

 

 בכבוד רב, 

 ב מאיר מיר

 החופשית מרצ רעננה סיעת 

 

 


